
 

МАР’ЯНІВСЬКА  СЕЛИЩНА РАДА 

ЛУЦЬКОГО РАЙОНУ ВОЛИНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

 

ПРОТОКОЛ №4 

 

ІV (четвертої) позачергової сесії Мар’янівської селищної ради 

від 23 грудня 2020 р. 
 

Всього обрано депутатів: 21 

Зареєстровано на засіданні: 19 (список додається), селищний голова 
Басалик О.В. 

Відсутні:  
1. Маціюк Валентина Миколаївна (ревізія) 
2. Янюк Галина Іванівна (на роботі) 

           

Початок о 10 годин 29 хвилин. 

На пленарному засіданні селищної ради були присутні:  
- староста Бранського старостинського округу – Киричук Сергій 

Анатолійович;  
-  Бужанського старостинського округу – Гиль Іван Порфирович,  
- староста  Цегівського старостинського округу – Лем Ярослав 

Степанович; 
- Староста сіл Галичани, Хмельницьке, Новий Зборишів – Папиш Марія 

Ярославівна. 

Склад лічильної комісії: 
Ковальчук Марія Василівна 

Сторожук Олена Вячеславівна 

Озірський андрій Петрович 

Тарасовська Оксана Миколаївна 

Лотоцький Сергій Миколайович  - відсутній 

/Звучить гімн України./ 
Голова Мар’янівської селищної ради Басалик Олег Володимимрович 

оголошує  
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про затвердження порядку денного позачергової ІV (четвертої) сесії 
селищної ради восьмого скликання. 

2. Про селищний бюджет на 2021 рік. 

3. Про встановлення вартості харчування в закладах дошкільної освіти в 
2021 році 



4. Про організацію харчування учнів закладів загальної середньої освіти  
у 2021 році  

5. Про затвердження Положення про цільовий фонд місцевого  бюджету 
Мар’янівської селищної ради 

6. Про внесення змін до «Програми соціального захисту окремих 
категорій населення Мар’янівської селищної ради на 2020-2022 роки»       

7. Про затвердження Програми розвитку фізичної культури та спорту  
Мар’янівкої селищної ради на 2020-2022 роки 

8. Про затвердження  Програми «Розвитку земельних відносин 
Мар’янівської селищної ради  на 2020-2022 роки» 

9. Про затвердження та внесення змін до  Програми «Благоустрою 
населених пунктів Мар’янівської селищної ради на 2020-2022 роки» 

10. Про внесення змін у Програму «Питна вода Мар’янівської селищної 
ради на 2020-2022 роки» 

11. Про затвердження Програми підтримки та розвитку трудового 
архіву  на 2021-2025 рр. 

12. Про затвердження Програми соціально-економічного розвитку смт. 
Мар'янівка 2021-2022 роки. 

13.  Про затвердження Програми патріотичного виховання молоді, 
підготовки та проведення приписки і призову юнаків на строкову військову 
службу в Збройні сили України в Мар'янівській ОТГ на 2021 рік 

14.  Про затвердження Програми забезпечення особистої безпеки 
громадян, безпеки дорожнього руху та протидії злочинності на території Мар 
'янівської селищної ради на 2020 рік 

15.  Про внесення змін до рішення Мар’янівської селищної ради «Про 
затвердження структури виконавчих органів селищної ради, загальної 
чисельності апарату селищної ради та її виконавчих органів» №/17 від 
11.12.2020 року 

16. Про затвердження Програми  захисту населення і території 
Мар’янівської ОТГ від надзвичайних ситуацій техногенного та природного 
характеру на 2021-2025 роки. 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного позачергової ІV 

(четвертої) сесії селищної ради восьмого скликання. 
Інформує: - Басалик Олег Володимирович – голова Мар’янівської 

селищної ради. 
Богонос Ігор Михайлович зауважив: «Процедурне питання – Порядок 

оформлення розпорядження голови – потрібно вставляти порядок денний, щоб 
ми бачили, які питання будуть розглядатись на сесії, згідно того розглядати 
питання на комісіях, тому питання в яких є прогами, які ми будемо сьогодні 
голосувати моя комісія «Постійна комісія з питань освіти, культури та туризму, 



духовності, охорони здоров’я, материнства, у справах сім’ї, молоді та спорту, 
соціального захисту населення» повинна була б розглянути». 

Сторожук Олена Вячеславівна запропонувала розглянути і допрацювати 
програми, а то ми їх не бачили, на сайті їх не було. 

Васюренко Ольга Мирославівна прокоментувала, що якщо все має бути 
правильно, то покажіть протокол вашої «Постійної комісії з питань бюджету, 
фінансів, планування, управління власністю, соціально-економічного розвитку 
та інвестиційної діяльності, депутатської діяльності та етики, дотримання прав 
людини, законності та правопорядку» від 21.12.20, який ви повинні були здати 
в термін до сесії, чи вчасно здані протоколи попередніх комісій, щоб їх 
висвітлити на сайт громади, тоді потрібно ставити до всіх однакові вимоги, а не 
до окремих особистостей. 

Ковальчук Світлана Іванівна запропонувала, щоб оголосити перерву і 
кожна комісія розглянула  Програми, внесуть пропозиції і доповнення і 
прийняти сьогодні бюджет. 

Павлік Катерина Євгенівна запропонувала розглянути хоча б ті 
Прогами, під які закладаємо фінансування. У нас має бути до нового року ще 
одна сесія по передачі майна, тому вилучити всі програми, розглянути тільки  
бюджет. 

ВИРІШИЛИ: ОГОЛОСИТИ ПЕРЕРВУ, під час якої прочитати Протокол 
№2 «Постійної комісії з питань бюджету, фінансів, планування, управління 
власністю, соціально-економічного розвитку та інвестиційної діяльності, 
депутатської діяльності та етики, дотримання прав людини, законності та 
правопорядку», опрацювати програми, на які закладається фінансування. 

 

 

Після Перерви: 
 

Повернулись до питання 1. ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Про затвердження порядку денного позачергової ІV (четвертої) сесії 
селищної ради восьмого скликання. 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ З ПОПРАВКАМИ, а саме: 
вилучити з порядку денного питання: 

8. Про затвердження  Програми «Розвитку земельних відносин 
Мар’янівської селищної ради  на 2020-2022 роки». 

13.  Про затвердження Програми патріотичного виховання молоді, 
підготовки та проведення приписки і призову юнаків на строкову військову 
службу в Збройні сили України в Мар'янівській ОТГ на 2021 рік 

14.  Про затвердження Програми забезпечення особистої безпеки 
громадян, безпеки дорожнього руху та протидії злочинності на території Мар 
'янівської селищної ради на 2020 рік 

15.  Про внесення змін до рішення Мар’янівської селищної ради «Про 
затвердження структури виконавчих органів селищної ради, загальної 



чисельності апарату селищної ради та її виконавчих органів» №/17 від 
11.12.2020 року 

 

Долучити питання: 
17. Про затвердження штатного розпису ВУЖКГ на 2021 рік 

 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ ІЗ ЗМІНАМИ. 
 

 

2. СЛУХАЛИ: Про селищний бюджет на 2021 рік 

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

3. СЛУХАЛИ: Про встановлення вартості харчування в закладах 
дошкільної освіти в 2021 році 

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

4. СЛУХАЛИ: Про організацію харчування учнів закладів загальної 
середньої освіти  у 2021 році  

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

Чонка Неоніла Євгеніївна зауважила, що з нового року вступають в силу 
нові норми у харчуванні дітей, чи є можливість учнів 1-4 класів харчувати 
безкоштовно? І чи можна збільшити вартість обіду хоча б до 20 грн? 

Павлік Катерина Євгенівна відповіла, що на харчування вже подані 
тендерні закупівлі. А в січні з розрахунку на кожного учні зробимо зміну. 

Басалик Олег Володимирович зауважив, що для початку треба 
перебрати школи, стати їх засновниками і в процесі внесення змін до даного 
питання треба порахувати вартість харчування. 

 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про цільовий фонд 
місцевого  бюджету Мар’янівської селищної ради 

Павлік Катерина Євгенівна запитала: «Положення зачитувати? Чи 
ознайомлені?» 

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

Депутати відповіли: НІ. Ознайомлені. 
ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 



6. СЛУХАЛИ: Про затвердження змін до «Програми соціального 
захисту окремих категорій населення Мар’янівської селищної ради на 
2020-2024 роки»     

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

Сторожук Олена Вячеславівна запропонувала внести правки: 
1. «Надати Виконкому селищної ради право до…» - вилучити 

Виконкому, замінити на «комісію» 

2. Комісія розглядає на яку суму і визначає суму грошової допомоги і на 
розгляд сесії. 

3. В соціальному паспорті також внести зміни. 
Вирішили внести правки: 
1. До порядку надання допомого п.4 

2. Зміни в паспорт – таблиця внести фамілії інвалідів по селах до 35 
років і після 35, три колонки об’єднати, додати АТО. 

Павлік Катерина Євгенівна – у програмі є перелік, в Положенні потрібно 
включити грошову допомогу від 1-2 тис. грн.. 

ТЕХНІЧНЕ ГОЛОСУВАННЯ. ВСІ «ЗА» 

Басалик Олег Володимирович – чи будуть ще якісь правки? зауваження? 

Депутати – «Ні» 

  ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ З ПРАВКАМИ. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку фізичної 
культури та спорту  Мар’янівкої селищної ради на 2020-2022 роки 

Павлік Катерина Євгенівна:  Не беремо до уваги. Переносимо на 
слідуючу сесію. 

Повертаємось до порядку денного і вносимо відповідні зміни. 
ТЕХНІЧНЕ ГОЛОСУВАННЯ ВСІ «ЗА» 

ВИРІШИЛИ: ПРОЕКТ РІШЕННЯ РОЗГЛЯНУТИ НА ЧЕРГОВІЙ СЕСІЇ. 
 

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Програми «Розвитку земельних 
відносин Мар’янівської селищної ради  на 2020-2022 роки» 

ВИРІШИЛИ: ПРОЕКТ РІШЕННЯ РОЗГЛЯНУТИ НА ЧЕРГОВІЙ СЕСІЇ. 
 

9. СЛУХАЛИ: Про затвердження та внесення змін до  Програми 
«Благоустрою населених пунктів Мар’янівської селищної ради на 2020-

2022 роки» 

Павлік Катерина Євгенівна  запитала: «Програму розглядали? Чиє 
питання? Пропозиції?» 

Депутати надали відповідь: «Так, розглядали» 

Шанковська Наталія Олександрівна запропонувала внести в перелік 
завдань «знищення боровиків та амброзії» 

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ З ПРАВКАМИ. 

 



10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін у Програму «Питна вода 
Мар’янівської селищної ради на 2020-2022 роки» 

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

Внести правки п.2 «Контроль за даним рішенням за «Постійною 
комісією з питань бюджету, фінансів, планування, управління власністю, 
соціально-економічного розвитку та інвестиційної діяльності, депутатської 
діяльності та етики, дотримання прав людини, законності та правопорядку» 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми підтримки та розвитку 
трудового архіву  на 2021-2025 рр. 

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

З архівного відділу прийшов лист від 16 грудня 2020 року про 
делегування коштів в сумі 48815 грн на утримання трудового архіву. Потрібно 
перерахувати кошти. 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми соціально-

економічного розвитку смт. Мар'янівка 2021-2022 роки. 
Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 

Мар’янівської селищної ради. 
ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

13.  СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми патріотичного 
виховання молоді, підготовки та проведення приписки і призову юнаків на 
строкову військову службу в Збройні сили України в Мар'янівській ОТГ 
на 2021 рік 

ВИРІШИЛИ: ПРОЕКТ РІШЕННЯ РОЗГЛЯНУТИ НА ЧЕРГОВІЙ СЕСІЇ. 
 

 

14.  СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми забезпечення 
особистої безпеки громадян, безпеки дорожнього руху та протидії 
злочинності на території Мар 'янівської селищної ради на 2020 рік 

ВИРІШИЛИ: ПРОЕКТ РІШЕННЯ РОЗГЛЯНУТИ НА ЧЕРГОВІЙ СЕСІЇ. 
 

 

 

15. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Мар’янівської 
селищної ради «Про затвердження структури виконавчих органів 
селищної ради, загальної чисельності апарату селищної ради та її 
виконавчих органів» №/17 від 11.12.2020 року 

ВИРІШИЛИ: ПРОЕКТ РІШЕННЯ РОЗГЛЯНУТИ НА ЧЕРГОВІЙ СЕСІЇ. 
 



 

 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми  захисту населення і 
території Мар’янівської ОТГ від надзвичайних ситуацій техногенного та 
природного характеру на 2021-2025 роки. 

Інформує: - Павлік Катерина Євгенівна – головний бухгалтер 
Мар’янівської селищної ради. 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

17.  СЛУХАЛИ: Про затвердження штатного розпису ВУЖКГ на 
2021 рік 

Інфомує: - Ірина МАЙКО– головний бухгалтер Мар’янівського ВЖКГ. 
Чонка Неоніла Євгеніївна запитала, які ставки у кожної людини? 0,5, 1 

чи 1,5? 

Ірина МАЙКО відповіла, що одна людина на 1,5 ставки, а 2 на 0,5 
ставки. 

ВИРІШИЛИ: РІШЕННЯ ПРИЙНЯТИ. 
 

Басалик Олег Володирович запитав чи будуть ще питання, доповнення, 
зауваження у депутатів? 

 

Басалик Олег Володимирович оголосив ІV (четверту) позачергову сесію 
селищної ради 23 грудня 2020 р. закритою о 14.36 

/Звучить гімн України./ 
 

 


